
 

 

 

 

 
Sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej Gminy Tarnów 

za rok 2024. 
 

 

 Komisja Rewizyjna w 2024 roku uczestniczyła w pięciu posiedzeniach, pracując 

zgodnie z zatwierdzonym przez Radę Gminy Tarnów planem na 2024 rok oraz zgodnie 

z Regulaminem Komisji Rewizyjnej. 

 W dniu 13 maja 2024 roku odbywała się pierwsza Komisja Rewizyjna na której został 

przyjęty protokół z 2023 r., również na tym posiedzeniu został przyjęty Plan Pracy Komisji na 

rok 2024. 

Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 20 czerwca został poddany analizie plan finansów 

jednostek Oświatowych. Dyrektor Centrum Obsługi Szkół i Przedszkoli pan Daniel Beściak 

przypomniał, że obecnie mamy 8 jednostek oświatowych. Pan Skarbnik poinformował, że 

subwencja w tym roku wynosi 34 mln 890 tys. Zł. Obecne wydatki na oświatę wynoszą 64 mln, 

a około 20 milionów to środki własne. 

Kolejnym punktem była kontrola realizacji podatków z uwzględnieniem zaległości. 

Skarbnik przedstawił plan dochodów dotyczących gospodarowania odpadami na dzień 

10.06.2024, który wynosi 8 801 268,00 zł, natomiast wykonanie dochodów jest na kwotę 

382567,16 zł, a zaległości utrzymują się na jednym poziomie 600 000,00 zł. 

Następne posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się 28 sierpnia 2024 roku, w czasie 

którego przeprowadzono kontrolę wydatkowania dotacji dla organizacji pozarządowych. Pani 

Anita Minor poinformowała, że przeprowadzono jeden konkurs na zadania z zakresu sportu. 

Omówiła wydatkowanie dotacji dla organizacji pozarządowych. 

Kolejnym punktem było badanie sprawozdań w wybranych sołectwach: Tarnowiec, 

Zawada, Zbylitowska Góra. Pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej pan Mirosław Schab 

zaznaczył, że wydatki w sołectwach opierają się na dwóch źródłach finansowania, a mianowicie 

na środkach sołeckich i funduszu sołeckim. 

W dniu 14 listopada 2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym Pani 

Kierownik Kazimiera Kleszcz omówiła wykaz sprzedanych i wydzierżawionych gminnych 

nieruchomości. Radny Gminy Pan Bartosz Łaśko zapytał o koszt 1 ara działki w Tarnowcu. 

Pani Kierownik poinformowała, że koszt jednego ara wynosi 16 tysięcy złotych.  

Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem z wybranych kontroli zewnętrznych  

i wewnętrznych. Pani Sekretarz Gminy Aneta Błyskal powiedziała, że w roku bieżącym zostały 

przeprowadzone cztery kontrole zewnętrzne. Poza kontrolami zewnętrznymi przeprowadzono 

kontrole wewnętrzne w formie audytu. Pani Sekretarz udostępniła Radnym protokoły  

z wszystkich przeprowadzonych kontroli. 

Dnia 20 grudnia 2024 odbyło się posiedzenie na którym zapoznano się z dokumentacją 

finansowo-księgową Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Pani Skarbnik GOPS pani 



Agnieszka Orszula w sposób przejrzysty przedstawiła wydatki na pomoc potrzebującym, 

odpowiadając na wszystkie pytania w sposób wyczerpujący.  

Następnie pan Skarbnik Łukasz Woskowicz wyjaśnił zasady udziału dotacji z budżetu 

Gminy.  

Podsumowując rok 2024 należy stwierdzić, że Plan Pracy Komisji Rewizyjnej został  

w pełni zrealizowany. 


